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1. Irene Wiborg blev valgt til dirigent. Stemmetællere skønnedes ikke nødvendige 

2. Bjarne aflagde formandsberetning, se denne. Der udspandt sig en mindre diskussion vedr. 
opfyldelsen af to af sidste års mål for den fremtidige virksomhed: Kommunikation mellem frivillige og 
bogsalget. Steen talte for øget fokus herpå, især vigtigt at bogsalget øges. Peter forsvarede den udførte 
indsats med henvisning til bl.a. personaletur og det øgede bogsalg i 2019. 

Beretningen blev herefter vedtaget. 

3. Dirigenten konstaterede at der ingen forslag er indkommet. To vigtige beskeder vedr. fremtidig 
virksomhed blev fremsat: Henrik havde været til møde med andre handlende omkring os, hvor 
formålet havde været at genoplive en gammel forening af handlende omkring Klostertorvet. Det havde 
været et positivt møde, hvor det blev besluttet at arbejde videre hermed. Ditte havde på opfordring fra 
bestyrelsen ved sidste bestyrelsesmøde haft kontakt med kommunen vedr. to tvivlsspørgsmål:  Kunne 
det, i forhold til de forrige års, ekstraordinære store kommunale tilskud i 19 være korrekt, og ja, det 
kunne det, vi skulle bare bruge løs af dem til aktiviteter, for det var det, der var meningen med 
tilskuddet. Det andet spørgsmål drejede sig om, hvorvidt vi enkelte år kunne undlade at modtage 
kommunalt tilskud, fordi vi var selvhjulpne, og så vende tilbage til tilskud, hvis det blev nødvendigt? Og 
ja, det kunne godt lade sig gøre, svarede kommunen. 

4. Kassereren gennemgik årets regnskab. Det blev vedtaget med akklamation. Revisorerne udtrykte 
ekstraordinær stor tilfredshed. Da overskuddet er så stort, blev der snakket aktiviteter: Markering af 
10-års jubilæum ved bl. a. invitation af andre bogbyer, uddeling af bøger gratis ved stationen etc. 
Bestyrelsen arbejder videre hermed, ligesom man vil indhente ideer ved næste personalemøde. 

5. Budget for 2020 blev gennemgået og vedtaget. Kontingent fastsattes til uændret. 

6. Henrik og Gerda blev genvalgt til bestyrelsen. Steen blev nyvalgt.  

7. Lone og Lars blev genvalgt som suppleanter 

8. De to revisorer, Irene og Hans, blev genvalgt. Ligeledes Tommy som revisorsuppleant. 

9. Under evt. fortsatte snakken om 10-årsjubilæum. Og den afgående formand Bjarne blev takket for 
lang og stor indsats. 
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